
Mestské zastupiteľstvo v Strážskom 

 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  

konaného dňa 25. apríla 2024 

 

 

 

Prítomní:  Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík,  

PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

    

Návrhová komisia: Ing. Martin Hajdučko, Ing. Viliam Olbricht, PhD., MUDr. Dana 

Jurečková, PhD. 

  Hlasovanie: 

 ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý,  Peter Malík,  

PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

   

Overovatelia:  Ing. Martin Hajdučko, Ing. Viliam Olbricht, PhD., MUDr. Dana 

Jurečková, PhD. 

  Hlasovanie: 

 ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý,  Peter Malík,  

PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

 

Zapisovateľka:         Jana Balická 
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O t v o r e n i e 

 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril o 16,00 hodine a viedol Patrik Magdoško, ktorý 

privítal poslancov, zástupcu spoločnosti Development and construction spol. s r. o., Bratislava 

Petra Rujaka  a ostatných prítomných.  

P. Malík navrhol doplniť do programu dnešného zasadnutia MsZ za bod č. 7 bod Interpelácie 

poslancov, Diskusia. 

 

Pôvodný program: 

1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.   Prenájom pozemku mesta Strážske, register „C“, parcela č. 523/10 k. ú. Strážske  

      z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

5    Nákup (obstaranie) referentského vozidla pre mestskú políciu 

6.   Zrušenie členstva v Rade školy pri Základnej škole v Strážskom, Materskej škole  

      v Strážskom a Centre voľného času v Strážskom 

7.   Správa hlavného kontrolóra o kontrole faktúr od spoločnosti Tamalex, s. r. o., Kúpeľská  

      66, 073 01 Sobrance. 

8.   Záver 

                       

Hlasovanie: ZA: 0  

Zdržal sa: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana 

Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

Hlasovaním poslancov nebol pôvodný program zasadnutia MsZ schválený. 

 

Program s navrhovanou zmenou: 

1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.   Prenájom pozemku mesta Strážske, register „C“, parcela č. 523/10 k. ú. Strážske  

      z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

5    Nákup (obstaranie) referentského vozidla pre mestskú políciu 
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6.   Zrušenie členstva v Rade školy pri Základnej škole v Strážskom, Materskej škole  

      v Strážskom a Centre voľného času v Strážskom 

7.   Správa hlavného kontrolóra o kontrole faktúr od spoločnosti Tamalex, s. r. o., Kúpeľská  

     66, 073 01 Sobrance. 

8.  Interpelácie poslancov, Diskusia 

9.  Záver 

                          

Hlasovanie za program s navrhovanou zmenou:  

ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana 

Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

K bodu č. 4: Prenájom pozemku mesta Strážske, register „C“, parcela č. 523/10 k. ú. 

Strážske z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že dňa 08.04.2024 

spoločnosť Development and construction spol. s r. o., Pribišova 3099/2, 841 05  Bratislava, 

IČO: 53 596 358 a spoločnosť BSL Trading s.r.o., Štefánikova 1517/13, 066 01  Humenné 

IČO: 51 787 202 požiadali o prenájom pozemku za 1,00 Eur/rok na 50 rokov - pozemok 

registra „C“ parcelné číslo 523/10 k. ú. Strážske z dôvodu, že na tomto pozemku sa vybuduje 

parkovisko, ktoré bude slúžiť vlastníkom bytového domu Kongres (54 parkovacích miest), 

bytového domu Pod hradom 438 (16 parkovacích mies) a zároveň verejnosti (10 parkovacích 

miest), spolu 80 parkovacích miest. V žiadosti uviedli, že rozpočtový náklad je cca 

150 000,00 Eur. Žiadajú o prenájom pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa.   

 

Stanovisko mesta: Uvedená parcela je z 1/3 spevnenou plochou, na ktorej parkujú autá 

vlastníkov a nájomcov bytov a nebytových priestorov z ulice Obchodnej. V prípade obsadenia 

bytov horeuvedených bytových domov je predpoklad zvýšenej potreby parkovania v uvedenej 

lokalite. Pre mesto je prínosné vybudovanie uvedeného parkoviska zo strany občianskej 

vybavenosti a taktiež aj v tom, že po dobe prenájmu bude parkovisko prevedené do majetku 

mesta za 1,00 Eur. V súčasnej dobe mesto neplánovalo investovať do rozšírenia spevnenej 

plochy na uvedenej parcele. Podľa informácii zo stretnutia s investorom, na uvedené 

parkovisko by sa malo vstupovať cez rampu (nájomcovia bytov) a 10 mestských parkovacích 

miest by malo byť voľne prístupných. Mesto je za prenájom pozemku z dôvodu hodného 
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osobitného zreteľa pre uvedené spoločnosti za 1,00 Eur/rok na dobu určitú 30 rokov s týmto 

odôvodnením: „V zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Strážske čl. 4.6 

bod 2. písm. f) mesto určilo ako jeden z dôvodov hodných osobitného zreteľa nájom majetku 

mesta, ktorý  prispeje k účelnejšiemu využívaniu iného majetku, napríklad zabezpečenie 

prístupu pre stavebné objekty alebo pozemku vo vlastníctve nájomcu. Cena prenájmu určená 

na základe znaleckého posudku je predložená na rokovanie MsZ. Zníženie ceny nájmu oproti 

všeobecnej hodnote majetku je z dôvodu prevahy verejného záujmu nad ekonomickým 

hľadiskom. Uvedeným nájmom Mesto Strážske získa parkovacie miesta pre obyvateľov 

novovzniknutých obytných domov, získa parkovacie miesta pre verejnosť. Výstavbou 

parkoviska dôjde k zlepšeniu parkovacej politiky v meste. Po uplynutí doby nájmu bude 

uvedená stavba parkoviska zaradená do majetku mesta za 1,00 Eur, čím mesto uvedený 

pozemok zhodnotí.“ V zmysle zákona o majetku obcí sme dali vypracovať trhovú cenu 

a následne znalecký posudok, aby bolo poslancom pri schvaľovaní zrejmé o akú cenu ide, čo 

sa týka zníženia nájomného z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Procesne je potrebné na 

zasadnutí MsZ dať najprv schváliť spôsob prenájmu – dôvod hodný osobitného zreteľa, potom 

zverejnenie prenájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa a prijať úlohu vyvesenia na tabuli. 

Zámer musí byť zverejnený minimálne po dobu 15 dní a na následnom zastupiteľstve by sa 

nájom mohol schvaľovať. 

 

Primátor navrhol udeliť slovo p. P. Rujakovi, zástupcovi firmy Development and construction 

spol. s r. o., Pribišova 3099/2, 841 05  Bratislava. 

 

Hlasovanie za udelenie slova: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor,  

Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

P. P. Rujak vo svojom vystúpení oboznámil o dôvodoch uvedeného zámeru spoločnosti 

vybudovať parkovacie miesta s tým, že žiadajú mesto o prenájom na 30 rokov. 

 

Dňa 19.04.2024 sa uskutočnilo spoločné zasadnutie obchodno-podnikateľskej komisie, 

komisie výstavby a ÚP a finančnej komisie. Komisie sa zhodli a odporúčajú schváliť prenájom 

pozemku s tým, že dobu prenájmu navrhujú znížiť na 15 rokov. 
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MUDr. Jurečková, PhD. – mali by sme uvedený návrh spoločnosti podporiť. Parkovacích 

miest na území mesta je veľmi málo a sú v katastrofálnom stave. Ul. Pod hradom je presýtená 

autami, autá parkujú aj po jednej, aj po druhej strane, znižuje sa kvalita na tejto ulici.  

 

P. Baánová, predsedníčka obchodno-podnikateľskej komisie - komisia odporúča spôsob 

prenájmu – osobitný zreteľ a zverejnenie zámeru s týmito úpravami, pripomienkami: dobu 

nájmu opraviť oproti návrhu mesta na 15 rokov, termín výstavby parkoviska do 31.12.2024. 

Do ďalšieho zasadnutia MsZ, kde sa už bude schvaľovať samotný zámer, predložiť projektovú 

dokumentáciu. 

Ing. Hajdučko – máme tu podnikateľa, ktorý je ochotný investovať do majetku mesta, 

parkovisko ostane mestu. V prípade, ak sa parkovisko nezrealizuje, vyvoláme tu ďalší problém 

s parkovaním, trávnatá plocha bude nevyužitá. 

P. Baánová - je to dlhá doba, navrhujem skrátiť dobu nájmu na 15 rokov, tak ako je stanovisko 

komisií, na ktorých sa zúčastnili nielen poslanci, ale aj občania mesta.  

PaedDr. Dzurillová – vhupneme do niečoho na 30 rokov a potom čo.  Záver všetkých komisií 

je 15 rokov.  

P. Meňovčík – mesto súrne potrebuje parkovacie miesta. 

Ing. Olbricht, PhD. – navrhujem schváliť dobu nájmu na 15 rokov a na ďalších 15 rokov to 

riešiť formou opcie, ošetriť zmluvou tak, aby to bolo v prospech občanov mesta. 

MUDr. Jurečková, PhD. – je to komplikovaný právny úkon, je možné to takýmto spôsobom 

riešiť, p. kontrolór ? 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór sa nevedel ohľadom opcie vyjadriť. 

Primátor – podľa stavebného zákona nie je investor  povinný vybudovať parkovacie miesta. 

Uvedená plocha je v územnom pláne mesta ako plocha na parkovisko. Predať to nemôže, 

lebo pozemok je vo vlastníctva mesta.  

 

Medzi poslancami prebehla obsiahla diskusia, v ktorej sa dohodli na dobe nájmu 15 rokov 

s tým, že sa pripravia podmienky na opciu a zapracujú sa do zmluvy. 

Do najbližšieho zasadnutia MsZ sa musí investor vyjadriť, či súhlasí s dobou nájmu 15 rokov. 

 

MsZ schvaľuje: 

Spôsob prenájmu pozemku registra „C“ parcelné číslo 523/10 o výmere 1535 m², druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, zapísaný na LV č. 1236, katastrálne územie: Strážske: 

dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
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Strážske čl. 4.6 bod 2. písm. f) a v súlade s ustanovením § 9aa ods. 2 písm. e) Zákona číslo 

138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

MsZ schvaľuje:  

Zverejnenie zámeru na prenájom pozemku registra „C“ parcelné číslo 523/10 o výmere  

1535 m², druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, zapísaný na LV č. 1236, katastrálne 

územie: Strážske pre spoločnosť Development and construction spol. s r. o., Pribišova 3099/2, 

841 05  Bratislava, IČO: 53 596 358 a spoločnosť BSL Trading s.r.o., Štefániková 1517/13, 

066 01 Humenné, IČO: 51 787 202  na dobu určitú – 15 rokov za cenu prenájmu 1,00 Eur/rok 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade s § 9aa ods. 2 písm. e) Zákona číslo 138/1991 

Zb. o majetku obcí v platnom znení s odôvodnením, že v zmysle Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Strážske čl. 4.6 bod 2. písm. f) mesto určilo ako jeden 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa nájom majetku mesta, ktorý  prispeje k účelnejšiemu 

využívaniu iného majetku, napríklad zabezpečenie prístupu pre stavebné objekty alebo 

pozemku vo vlastníctve nájomcu. Cena prenájmu určená na základe znaleckého posudku  

č. 6/2024 vyhotoveného znalcom Ing. Tatiana Mašková, evidenčné číslo znalca 912225 je  

7 700 eur/rok pri predpokladanej dobe nájme 20 rokov. Zníženie ceny nájmu oproti všeobecnej 

hodnote majetku je z dôvodu prevahy verejného záujmu nad ekonomickým hľadiskom. 

Uvedeným nájmom Mesto Strážske získa parkovacie miesta pre obyvateľov novovzniknutých 

obytných domov, získa parkovacie miesta pre verejnosť. Výstavbou parkoviska dôjde 

k zlepšeniu parkovacej politiky a občianskej vybavenosti v meste. Po uplynutí doby nájmu bude 

uvedená stavba parkoviska zaradená do majetku mesta za 1,00 Eur, čím mesto uvedený 

pozemok zhodnotí. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: PaedDr. Eva Matuchová,  

Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 
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MsZ odporúča:  

Zverejniť zámer na prenájom  pozemku registra „C“ parcelné číslo 523/10 o výmere 1535 m², 

druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, zapísaný na LV č. 1236, katastrálne územie: 

Strážske pre spoločnosť Development and construction spol. s. r. o., Pribišova 3099/2, 841 05  

Bratislava, IČO: 53 596 358 a spoločnosť BSL Trading s.r.o., Štefánikova 1517/13, 066 01  

Humenné IČO: 51 787 202. 

T: 30.04.2024        Z: MsÚ 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: PaedDr. Eva Matuchová,  

Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

K bodu č. 5: Nákup (obstaranie) referentského vozidla pre mestskú políciu 

 

Dôvodovú správu, písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný 

komentár.  

Ing. Lecáková vedúca ekonomického oddelenia informovala, že vozidlo je možné zakúpiť 

priamou platbou, leasingom s určením výšky akontácie a doby splácania alebo bankovým 

úverom. V prípade priamej platby bude výdavok krytý zdrojmi z fondu rezerv mesta.  

Finančná komisia odporúča požiadavke mestskej polície vyhovieť. Zdôvodnenie: súčasné 

vozidlo má vek 20 rokov, čo sa podpísalo na jeho nespoľahlivosti a častej poruchovosti, čo je 

pre výkon povolania príslušníkov mestskej polície výrazne limitujúci faktor. Do obchodnej 

verejnej súťaže komisia odporúča zaradiť aj doplnkové požadované bezpečnostné vybavenie 

vozidla (majáky).  Spôsob úhrady za vozidlo komisia odporúča finančne najvýhodnejší spôsob.  

 

Medzi poslancami prebehla k tejto záležitosti diskusia s tým, že poslanci sa dohodli na 

financovaní pri nákupe referentského vozidla formou leasingu. 

  

MsZ schvaľuje: 

Nákup (obstaranie) referentského vozidla pre mestskú políciu do výšky 22 000 eur s DPH 

z rezervného fondu formou leasingu.  
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

MsZ odporúča: 

Pripraviť návrh na zmenu rozpočtu po nákupe referentského vozidla pre mestskú políciu. 

T: najbližšie zasadnutie MsZ  Z: vedúca ekonomického oddelenia 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

K bodu č. 6: Zrušenie členstva v Rade školy pri Základnej škole v Strážskom, Materskej 

škole v Strážskom a Centre voľného času v Strážskom 

 

Primátor informoval, že je potrebné zrušiť členov Rady školy z minulého volebného obdobia 

a predložil návrh na zrušenie členstva v Rade školy pri Základnej škole v Strážskom, Materskej 

škole v Strážskom a Centre voľného času v Strážskom. 

 

MsZ ruší: 

Členov Rady školy pri Základnej škole v Strážskom MUDr. Mariána Maškulíka, Michala 

Knapa, Mareka Michloviča. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

MsZ ruší: 

Člena Rady školy pri Materskej škole v Strážskom Mgr. Ľuboša Mareka. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 
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MsZ ruší: 

Člena Rady školy pri Centre voľného času v Strážskom PaedDr. Janu Dzurillovú. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Ing. Ondrej Drutár 

 

K bodu č. 7: Správa hlavného kontrolóra o kontrole faktúr od spoločnosti Tamalex,  

s. r. o., Kúpeľská 66, 073 01 Sobrance 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár mal primátor.  

 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór podrobne informoval o priebehu uvedenej kontroly, 

o zistených nedostatkoch. Odporúča uvedené nedostatky odstrániť a prijať odporúčania. 

Lehotu na predloženie písomného zoznamu prijatých opatrení navrhuje ku dňu 30.06.2024. 

 

Primátor – kontrola mala byť vykonaná na základe Uznesenia Mestského zastupiteľstva v 

Strážskom č. 280/2024 zo dňa 14.03.2024, na ktorú mal hlavný kontrolór 3 mesiace. 

Požiadali  sme hlavného kontrolóra o vykonanie kontroly čím skôr, on ju stihol urobiť, za čo 

mu ďakujeme. Ohľadom všetkých faktúr od spoločnosti Tamalex, s. r. o. Sobrance máte 

k dispozícii účtovný denník, na USB kľúči je k nahliadnutiu obsiahly materiál,  sú tam všetky 

finančné operácie za rok 2023 a 2024. 

V roku 2023 a 2024 nikdy nebola uhradená faktúra vo výške 385 814,54 eur firme Tamalex, 

nebola vykonaná žiadna finančná operácia v uvedených rokoch, z účtu mesta uvedená suma 

nikdy nebola poukázaná tejto firme. Bol vystavený  dobropis v súlade so zákonom.  

Žiadam hlavného kontrolóra mesta Strážske o stanovisko k môjmu vyjadreniu ohľadom tejto 

záležitosti. 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór potvrdil správnosť vyjadrenia primátora,  je to aj konštatované 

v správe hlavného kontrolóra, všetko sedí, dátumy, sumy. 

 

P. Baánová  sa kriticky vyjadrila a poukázala na to, že  jej na predchádzajúcom zasadnutí 

MsZ boli podané mylné informácie. Do dnešného dňa nie je na stránke mesta zverejnený 

dobropis, prečo bola vymazaná faktúra vo výške 46 524,25 eur a následne bola zase 

zverejnená ? 

Primátor vysvetlil, akým spôsobom sa faktúry evidujú a následne zverejňujú. 
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Mgr. Hajdučková, prednostka MsÚ podrobne doplnila informácie ohľadom zverejňovania 

faktúr na stránke mesta. Pracujeme na vylepšení web stránky mesta,  aby poskytovala viac 

informácií, bola na inej  úrovni.  

Primátor – p. kontrolór, vznikla nejaká škoda mestu pri tomto procese ? 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór – nie nevznikla. 

 

MsZ zobralo na vedomie Správu hlavného kontrolóra o výsledku kontroly faktúr od 

spoločnosti TAMALEX, s.r.o., Kúpeľská 66, Sobrance. 

 

K bodu č. 8: Interpelácie poslancov, Diskusia 

 

P. Malík  - navrhujem objednať odborne spôsobilú osobu na posúdenie realizovania prác 

v rámci rekonštrukcie námestia, či bol súlad s realizačným projektom, ktorý vypracovala 

projekčná firma, či bol súlad použitého materiálu a postupov.  

Primátor - máme zriadenú komisiu výstavby a ÚP, stavebný dozor, ktorému sme zaplatili cca 

12 000 eur, ktorý potvrdil, že všetko bolo urobené podľa projektovej dokumentácie. Máme tu 

k nahliadnutiu projektovú dokumentáciu z minulosti aj zo súčasnosti, stavebný denník, 

technickú správu, v ktorej je všetko podrobne uvedené, aké boli použité stavebné materiály, 

aká dlažba, aký technologický postup. Ak nastala nejaká zmena, stavebný dozor bol povinný 

komunikovať s projektantom. 

PaedDr. Dzurillová - prečo opravujeme nové námestie, kde sa stala chyba, kde bol stavebný 

dozor, že sú popukané dlaždice. 

Primátor – dlažba bol vysúťažená ešte v minulom volebnom období, v projekte je uvedené, že 

je to tzv. nepochôdzna časť.  Nedostatky sa ukážu po zimnom období, po mraze, daždi. Záruka 

je 60 mesiacov. V rámci reklamácie sme osobne prešli všetky dlaždice na námestí, 220 dlaždíc 

bolo vymenených. 

PaedDr. Dzurillová – kedy budú reálne odpadkové koše na stojiskách a kedy budú uzamknuté, 

kedy ich občania už budú používať ? 

Primátor – zámky sa už postupne montujú, čoskoro budú všetky stojiská uzamknuté. 

Prístupové cesty k stojiskám by mali byť reálne zrealizované po jarmoku a stojiská odovzdané 

do užívania občanom. 

PaedDr. Matuchová – na ul.  Osloboditeľov už máme stojiská uzamknuté. 

PaedDr. Dzurillová - počas Veľkonočných sviatkov boli preplnené odpadkové koše, nebolo 

kde dávať odpad. Do budúcnosti je potrebné predchádzať takýmto situáciám, ak vieme, že budú 
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sviatky, dni voľna. 

PaedDr. Dzurillová - uvažuje mesto o zmene úradných hodín na mestskom úrade, táto úradná 

doba nepostačuje občanom, ktorí pracujú dlhšie, nemôžu si nič vybaviť.  

- na ul. Komenského a ul. Mierová 630 v medziblokovom priestore, ak by bolo možné, 

vymeniť futbalové a volejbalové siete, ktoré sú už zničené.  

- v akom štádiu je otvorenie letnej sezóny na kúpalisku ? 

Primátor – otvorenie letnej sezóny na kúpalisku je naplánované na 14.06.2024, ktoré bude 

spojené s akciami, ako je varenie guľášu. 

P. Meňovčík – čo sa týka stojísk, ako budú pridelené stojiská k bytovým domom, vzhľadom 

k tom, že na ul. Osloboditeľov sú už uzamknuté ?  

Primátor – všetky stojiská v meste sú mestské, nie súkromné, pripravíme harmonogram 

rozdelenia stojísk pre bytové domy. 

 

 

U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  2 8 1 / 2 0 2 4 

 

Záver rokovania vykonal primátor mesta, ktorý poďakoval prítomným za účasť a  rokovanie 

o 18,51 hod. ukončil. 

 

 

 

 

Mgr. Mária Hajdučková                     Patrik Magdoško 

   prednostka MsÚ              primátor mesta 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   Ing. Martin Hajdučko  Ing. Viliam Olbricht, PhD. 


